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Kledij-issues:  
Er zal overgeschakeld worden naar kleding van de magazijniers via CWS, kledij voor de clean room 
komt nu al van CWS. De levering van de nieuwe kledij is uitgesteld naar week 13 wegens late 
levering van CWS, aanpassingen aan de kledij i.v.m. lengte en uitzonderlijke maten zou hier de 
reden van zijn. 
 
Wandelpad Noord: 
Er wordt gevraagd het wandelpad Noord aan te passen. Dit zal gebeuren na finalisatie van het 
Lyraproject. De studie is afgerond, er wordt een nieuw wandelpad aangelegd na het afwerken van 
het Low Voltage project en de uitbreiding van het labo. Wn.afv. blijft het spijtig vinden dat dit zolang 
op zich laat wachten en altijd achteruitgeschoven wordt. Men vraagt of er tijdelijk iets kan gedaan 
worden aan de plasvormingen bij regenweer. Wg.afv. meldt dat dit bekeken wordt. 
 
Steriele: 
Vraag naar extra douches steriele en ‘site-niveau: het is momenteel niet mogelijk om extra douches 
te plaatsen. Er zullen goede afspraken gemaakt worden zodat iedereen de mogelijkheid heeft om 
zich te douchen. 
De levering van de nieuwe dedicated sokken hebben vertraging opgelopen omwille van de grote 
hoeveelheid en worden in week 12 geleverd. 
Planningsbord zou regelmatig in de loop van de werkdag aangepast worden. De betrokken collega’s 
zijn hier niet altijd van op de hoogte. Stijn tracht stabiliteit te creëeren. Door verandering in prioriteit of 
bij issues kan het niet anders dan dat er soms geschoven moet worden. 
 
Fietsenstalling:  
De werkgroep is samengekomen om punten ter verbetering verder te bespreken: extra laadpunten, 
verwijderen van Velo-up systemen en bijplaatsen van fietsrekken en plaats voor natte kledij te laten 
drogen. De verbeteringen zijn ondertussen uitgevoerd en positief onthaald. De collega’s van training 
Heist zijn geïnformeerd om deze info mee te geven aan nieuwe medewerkers. 
 
Kleedkamers Noord: 
Wn.afv. meldt dat er bij de mannenkleedkamer verschillende nieuwe werknemers voor een langere 
tijd kleine lockers gebruiken wegens plaatsgebrek. Men vraagt of CBRE de lijst met lege (gewone) 
lockers nog opvolgt zodat men sneller kan doorschuiven naar normale lockers. HR dient de 
medewerker van het kledingmagazijn tijdig de namen van uitdiensten te bezorgen. Wn.afv. stelt voor 
om dit op een vast tijdstip uit te voeren, bv. 1ste maandag van de maand. 
Wg.afv meldt dat het SLT-team een proces aan het uitwerken is m.b.t de lockers, dit zal ook in een 
procedure vastgelegd worden. Wordt verder opgevolgd. 
 
 
 
 
 



 
Parking overzijde:  
Wn.afv. meldt, dat na de herstelling van het asfalt tegenover de ingang van het poortje, deze niet 
voldoende afwaterd. Ook zijn er veel putten in het asfalt wat kan leiden tot struikelgevaar. 
Wg.afv. meldt dat er budget voor kleinere projectjes werd voorzien i.v.m slip- en trippreventie. Er zijn 
al wat herstellingen uitgevoerd, zodra het weer het toelaat zullen de putten in het asfalt hersteld 
worden.  
 
 Parking directie/wandelpad: 
Wn.afv. meldt dat de blokken, die het wandelpad en de parking van de directie scheiden versleten 
zijn en eerder gevaarlijk zijn dan veilig. Wg. afv. deelt mee dat deze zullen verwijderd worden. 
Wg.afv. deelt mee dat in het eerste kwartaal van 2024 de directieparking afgesloten gaat worden. 
Het wandelpad wordt dichter tegen de gevel ingericht. Dit n.a.v. de uitbreiding van het labo. 
 
Varia: 
- Wn.afv. meldt dat er in het weekend problemen zijn met het cashloos betalen aan de 
snoepautomaat cafetaria vooraan, wordt bekeken. 
- Wn.afv. merkt op dat er vorig jaar 2023 geen bloeddonatie voor het Rode Kruis georganiseerd 
werd, men vraagt of dit in de toekomst terug zal georganiseerd worden? Wg.afv. meldt dat door 
andere issues die on-going waren dit werd afgelast en weet ook niet of dit in 2024 kan doorgaan 
wegens verdwijnen van de geschikte trainingszalen. Bij gebrek aan alternatieve locaties zal deze 
actie voorlopig niet meer georganiseerd worden. 
- Er wordt gemeld dat er water blijft staan onderaan de trap van de steriele afdeling, is doorgegeven 
aan Alibo. 
- Werkgroep gezonde voeding wordt terug opgestart, er dient nog een datum afgesproken te worden. 
Deze werkgroep bespreekt niet enkel het eten dat geserveerd wordt maar ook de werking van beide 
cafetaria’s. 
- Er is opgemerkt dat aan inkom Noord de paal om te batchen scheef en los staat. 
- Het zebrapad aan de steriele zal hersteld worden, het zebrapad in regenboogkleuren zal voorlopig 
niet hersteld worden, de afgebrokkelde stukjes zullen wel opgeruimd worden. 
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